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ELTE KCSSK KOLLÉGIUMI DIÁKBIZOTTSÁG 

DIÁKBIZOTTSÁGI ÜLÉS 

2025. 01. 14., 19:00 

GOOGLE MEET 

MEMORANDUM 

Ülésvezető: Nagy Marcell Endre 

Jegyzőkönyvvezető: Vigh Frodó Gergely 

Mandátummal vannak jelen: Nagy Marcell Endre (elnök), Herbert Réka 

(alelnök), Bugár Ádám, Hejberger Réka, Kovács Szabolcs, Köő-Molnár Artúr, 

Petrik Dana, Vigh Frodó Gergely 

23 mandátumból 8 mandátumot felvettek, így az ülés nem határozatképes. 

Az ülés megbeszélés formájában bonyolódik le, 

a jegyzőkönyv szerepét pedig ezen memorandum veszi át. 

Nagy Marcell Endre ülésvezető 19:05-kor megnyitja az értekezletet. 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló

2. Referensek beszámolója

3. Egyebek

A napirend tervezetét a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja.
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1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök az Eötvös Loránd Tudományegyetem 

[ELTE] Kőrösi Csoma Sándor Kollégiumát [KCSSK] és a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzatot [KolHÖK] képviselte az Educatio Szakkiállításon Kozma 

Bulcsú Benedek diákbizottsági tag társaságában, amit 2025. január 9-11. között 

szerveztek meg a Budapest X. kerületi Hungexpóban. Reménykedik abban, 

hogy minél több ember jelentkezik az ELTE-re, akik a KCSSK-ba adják le sikeres 

kollégiumi pályázataikat. Hozzáteszi, Kozma Bulcsú Benedek emiatt egyszeri 

közéleti ösztöndíjban részesül, és bátorítja a többi képviselőt is, hogy 

önkénteskedjenek, akár ilyenért is cserébe. 

Vigh Frodó Gergely közbeszól, kijavítja Nagy Marcell Endre diákbizottsági 

elnököt [DB-elnök], külön kérvényként leadva az Educatión részt vevő DB-

elnök is részesülni fog ebben a juttatásban, amit egy másik, KolHÖK-ös 

tisztségéből adódóan továbbítani fog neki és Kozma diákbizottsági tagnak is 

februárban. 

Nagy Marcell Endre beszámol a január 21-i KolHÖK küldöttgyűlés 

megtartásáról, az alkalom során tárgyalni fognak a Kollégiumi Felvételi 

Szabályzat átalakításáról, valamint a Fejlesztési és Kompenzációs Keret [FKK] 

felhasználásának lehetőségéről. Az elmúlt években ezzel a kollégiumi 

diákbizottságok nem tudtak szabadon rendelkezni – itt a COVID-, valamint a 

2022-23-as energiaválságra hivatkozik -, továbbá megfelelő dokumentációknak 

sem volt tudatában. Az ügyrend tervezetét megkapta, a tervezet szerint 

minden év október 15-ig kell egy tételes listát összeraknia a 

diákbizottságoknak. Kollégiumi Tanácsot is fog tartani a KolHÖK a következő 

szemeszter regisztrációs hetén, ahol szintén a küldöttgyűlésen elhangzottakról 

lesz szó, a házirendek aktualizálása mellett. A tanácson a Kollégiumi Központ 
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[KK] vezetősége is részt vesz. A DB-elnök tavasszal mindenképp szervez 

kollégiumi közgyűlést, mivel a kollégium házirendjét csak ilyen körülmények 

között lehet módosítani. 

 

A KCSSK DB – megbeszélés szintjén – az elnöki beszámolót 1 tartózkodás 

ellenében elfogadja. 

 

2. napirendi pont 

Referensek beszámolója 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megjegyzi, hogy egy referens 

kivételével senki nem képviselteti magát az értekezleten, majd megkéri Vigh 

Frodó Gergely titkári ügyekért felelős referenst [titkár], számoljon be az előző 

ülés óta történt fejleményekről. 

Vigh Frodó Gergely titkár azt feleli, a jegyzőkönyvet megírta, valamint 

továbbküldte Sári Csaba, a KolHÖK Ellenőrző Bizottság elnöke részére. A 

jegyzőkönyv megfelelt a KolHÖK szabályainak. A jegyzőkönyvet Vigh a többi 

diákbizottságtól beérkezett, valamint a KolHÖK-ben keletkezett 

jegyzőkönyvekkel együtt iktatni is fogja, a felsőbb intézetben egyaránt 

betöltött tisztségére hivatkozva. 

 

A KCSSK DB – megbeszélés szintjén – a titkár beszámolóját egyhangúlag 

elfogadja. 

 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 
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3. napirendi pont 

Egyebek 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök a KolHÖK kollégiumi napokra szánt 

költségvetésére hivatkozva megkérdi a diákbizottság tagjaitól, hogyan áll 

jelenleg a Budaörsi Napok szervezése. 

Vigh Frodó Gergely annyit tud, hogy Kántor-Újvári Erik kollégiumi nevelő 

munkáját a szervezői csapata nem segíti tovább, a másik lehetséges pályázó, 

Németh Viktor, egykori hálózatért felelős nevelő pedig kiköltözött a 

kollégiumból. Emiatt az eseménynek jelenleg nincs főszervezője. Megkérdezi 

Köő-Molnár Artúrtól, van-e korszerűbb információja. 

Köő-Molnár Artúr is ugyanezen tényekről hallott. 

Kovács Szabolcs reflektál, a Közös Klubos Kupaktanács az ülés hetében 

tárgyal utoljára a fesztivál főszervezőjéről. 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök reflektál, amennyiben nem tartják 

meg a Budaörsi Napokat, akkor a Kultúr7-re csoportosítaná át a kollégiumi 

napokra szánt költségvetést. A következő ülésre (amire nem mellesleg 2025. 

január 28. 16 órakor kerül sor) pedig reméli, a referensi körök összeülnek és a 

Kultúr7 időpontját véglegesen kitűzik. 

 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Nagy Marcell Endre ülésvezető az értekezletet 19:17-kor lezárja. 

 

Budapest, 2025.01.14. 

  




